
Skolebestyrelsesmøde den 6/1 2021 Virtuelt kl 19.30-21.30. 

”Tilstede”: Martin, Henrik J, Linda, Mette, Henrik H, Oscar, Marianne, Ronny, Nicolaj, 
Kasper, Anne Mette og Pia 

1. Bordet rundt 

- 

2. Fjernundervisning/hjemmeskole - hvordan går det (bordet rundt) 

Henrik Hesche: Det går overraskende godt med hjemmeskole. Men når det kører skævt, er 
det rigtig svært. Det fungerer godt når lærerne bruger ”et ekstra” rum, for at hjælpe dem der 
har det svært teknisk.  

Anne Mette: Vi havde en ambition om at børnene kun skulle hjælpes på om morgenen, og 
derefter var selvkørende. Det har dog vist sig at det ikke helt er sådan, endnu. Genveje på 
computeren er godt! Det opfordrer vi forældrene til.  

Mette: Opdragelse for åben skærm virker frustrerende, der skal arbejdes med disciplinen. 
Frida virker glad for hjemmeskolen. 10 point til Kaspers bevægelse 

Henrik Juul: Det kører okay. Det er svært for dem at overskue de forskellige rum, faner gør 
det overskueligt. Der sad nogen i går og ventede på at Kasper ”kom på” skærmen, men da 
Kasper arbejder i vuggestuen, kan han ikke være tilstede mens der er bevægelse på skemaet.  
Ikke noget problem, nu har alle vist fundet ud af det.  

Nicolaj: Det er lidt en udfordring, da Storm går i 0.klasse og slet ikke har lært at bruge en 
bærbar. Svært med tidsrummet fra kl 8.00-13.00, da Nicolaj skal arbejde hjemmefra. Det ville 
være en fordel for deres familie, at det var en række opgaver der skulle løses, på et selvvalgt 
tidspunkt.  

Anne Mette: Der er større krav denne gang, til hjemmeundervisningen, det SKAL hedde 
fjernundervisning. Det er okay at benytte nødpasningen, hvis det bliver for svært. I forhold til 
nødundervisningen i foråret hvor der var 3 %, er der 18% denne gang i kommunen der har 
behovet. 

Linda: Adam har været afsted i nødpasning de sidste 2 dage, men skal nu deltage hjemmefra. 
Linda er forberedt på at han skal have hjælp ofte. Julia er tilpas, der er ro og det er til at 
koncentrere sig.  

Martin: Emma og Eddie er hjemme. Emil er på skolen og modtager nødundervisning. Det 
virker egentlig rigtig fint det hele. Det er meget bedre end i foråret. Det er selvfølgelig 
nødvendigt med en voksen hjemme.  

Ronny: Karen Marie går jo i børnehaven og er glad for det. Ronny kan godt forestille sig at det 
må være svært at passe sit arbejde hjemmefra og være ”hjemmeskolelærer”. Ros til at der er 
tilstrækkelig informationer på aula.  



Marianne: Er overrasket over hvor dygtige børnene egentlige er. Børnene er seriøse, 
motiveret og er glade for at se hinanden. Der er lidt teknisk bøvl indimellem, men vi bliver hele 
tiden dygtigere.  

Kasper: Har sendt bevægelsesopgaver ud til hver dag. De større elever kan selv sende 
tilbagemeldingerne tilbage til Kasper. De yngre børn får ofte hjælp af forældrene, Kasper vil 
dog prøve på at minimere forældreopgaven.  

Pia: Vi er ikke på nødpasning, så vores hverdag kører videre. Vi skal fortsat leve op til de 
samme krav til indhold i hverdagen. Tema i vuggestuen er indianer og i Børnehaven står alt på 
”Lille frø”  

Anne Mette: Kunne der laves valgmuligheder for 0.klasse, evt. individuelle løsninger i forhold 
til tidsrummet hvor opgaverne løses på? Jannie tages med på råd. Der skrives ud til 
forældrene, for at høre om deres oplevelser.  

Oscar: Det går fint. Lærerne sender en besked på aula om hvad der skal laves i timen. Der 
kan godt blive lidt snak, hvis læreren ikke er der. Men det er ok. Mange kommer på før tid, for 
at snakke med kammeraterne.  

3. Nyt fra 

LBO medarbejder: - 

LBO Leder: Går og venter på nye restriktioner. Det forlyder at det bliver noget med mindre og 
faste grupper. Forældre der både afleverer og henter udendørs, eller bærer mundbind. Det 
arbejdes også på en teststrategi for personalet.  

Skole Medarbejder: -Overvejelse om de mindste er for små, til it-undervisning.  

Skoleleder: Mange ting bliver aflyst og udskudt. Årsregnskabet er ved at være lukket ned, og 
det ser ud til vi får et overskud på ca. 160.000.kr.  

- andre - 

4. Evt. - 

  

 

 

     Referat v/Pia  


